
Schriftelijke vragen Afvaldoelen 

 

Per 1 maart 2023 voert het college de huisvuilpas in voor het wegbrengen van grof vuil. D66 

vindt het belangrijk dat afvalstromen goed verwerkt kunnen worden zodat zij goed 

gerecycled kunnen worden. Ook is het voor de fractie van D66 belangrijk om het aantal 

kilogram afval dat we produceren gereduceerd wordt. De invoering van de huisvuilpas heeft 

een ander doel, namelijk het voorkomen van illegaal gebruik van de gratis mogelijkheid om 

grof vuil weg te brengen. D66 zou liever insteken op het daadwerkelijk reduceren van de 

hoeveelheid afval. 

 

De fractie van D66 stelt daarom de volgende vragen:  

 

1. Er wordt gesteld dat per 1 juli 2022 nieuwe regels zijn ingegaan, die al een sterk 

reducerend effect hebben gehad op het terugdringen van oneigenlijk gebruik van de 

afvalbrengstations. Waarom stelt het college dan alsnog dat de huisvuilpas nodig is?  

 

2. We lezen over discussies aan de poort vanwege onduidelijkheid over de 

categorieën? Verwacht het college dat deze discussies na invoering van de pas ook 

verminderen? Zo ja, waar is die verwachting dan op gebaseerd? 

 

3. Is er overleg geweest met omringende gemeenten? Verwachten deze gemeenten 

meer dumpingen van afval? Zo ja, wat wordt er ondernomen om deze tegen te 

gaan? 

 

4. Er wordt gesteld dat er in gemeenten met een huisvuilpas 34 kg per inwoner wordt 

weggebracht en dat dat in Groningen het dubbele, namelijk 75 kg, is. Aangezien 

wordt gesteld dat oneigenlijk gebruik al flink is teruggedrongen, rijst de vraag of deze 

hoeveelheid per inwoner nu nog steeds geldt? Of is dit gewicht nog van voor de 

invoering van de nieuwe regels per 1 juli 2022?  

 

5. Hoe verhoudt zich de totale hoeveelheid weggeworpen afval per inwoner met de 

hoeveelheid grof vuil? Is het verschil ook nog door andere mogelijke oorzaken te 

verklaren? 

 

6. In de folder die is toegevoegd aan de verzending van de huisvuilpas aan inwoners, 

wordt informatie gegeven over de welke materialen op de afvalbrengstations gratis 

ingeleverd mogen worden per 1 maart 2023. Bouw- en sloopafval valt hier niet meer 

onder, en kan nu tegen betaling weggebracht worden. Verwacht het college hierdoor 

mogelijk illegale dumpingen?  

 

7. Naast het terugdringen van de hoeveelheid kilo’s grofvuil per inwoner, zijn er nog een 

hoop stappen te zetten om ook de totale hoeveelheid afval per inwoner te reduceren. 

Het doel die de gemeente zich heeft gesteld om in 2030 afvalvrij te zijn, is immers 

nog lang niet in zicht. Het verschil moet in de komende periode gemaakt worden. 

a. Welke volgende acties worden ingesteld om de doelstelling te gaan behalen?  

b. Kan het college meer inzicht geven in de hoeveelheid kg per persoon die per 

komend kalenderjaar gereduceerd dient te worden in de komende jaren om 

de doelstelling in 2030 te halen?  

c. Welke gemeentelijke maatregelen om de hoeveelheid afval en grof vuil per 

persoon sterk te reduceren op weg naar 2030, zijn volgens het college de 

meest effectieve maatregelen? 
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